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 Епидемиолог др Предраг Кон изјавио је да је тешко веровати да ћемо у скорије време
изаћи на крај са епидемијом коронавируса.

  "Тешко је да можемо угасити епидемију тако брзо. Без вакцине она би трајала неколико
година. Видећемо како ће се вирус понашати. Све је мања могућност да че вирус
нестати, остаје овде", закључио је Кон.   

Поручио је да Београд у овом тренутку није жариште.

  

"Београд није жариште у овом тренутку, јер нема толико оболелих у односу на број
становника, али је потенцијална могућност брзог ширења и даље велика", сматра Кон.

  

Сматра да су маске дале разултат, али да смањење броја заражених иде спорије него
када су на снази биле рестриктивне мере.

  

"Треба да тежимо да спустимо на нулу број заражених, али то је тешко. Маске су дале
резултат. Чињеница је да то иде доста спорије него што је био случај када су на снази
биле рестриктивне мере, али види се смањење. Међутим, вирус је још увек присутан",
изјавио је Кон.
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Још једном је истакао важност смањења броја заражених.

  

"Морамо да се спустимо на двоцифрени број, па чак и једноцифрени. Међутим, докле
год је вирус у циркулацији несигурна је ситуација", навео је.
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